
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1286
Vil ministeren kommentere artiklen ”Hælercentral på Facebook” fra Ekstra Bladet den 24. 
juli 2024, herunder sætningen ”Ekstra Bladet har gennemgået 100 tilfældige opslag på 
gruppen. Og resultaterne er opsigtsvækkende: 64 pct. af opslagene henviser til direkte 
ulovlige varer eller kriminelle ydelser”, og vil ministeren i forlængelse heraf redegøre for, 
hvilke ressourcer politiet har til rådighed til at håndtere sager om hælervarer på sociale 
medier, såsom på lukkede grupper på Facebook eller krypterede tjenester?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på betina.kastbjerg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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